



// BAND // RELEASES // CONTACT //

URL: <http://www.ninossantos.de/media/docs>  
Status: 2005-11-04

---

[www.ninossantos.de](http://www.ninossantos.de)



niños santos  
c/o Christian Heyse  
Frankfurter Landstraße 107  
64291 Darmstadt  
Tel.: 06151-2787973  
Mobil: 0177-7176761  
mail@ninossantos.de  
http://www.ninossantos.de

## // BAND

Niños Santos haben ganz oben angefangen. Im Januar 2000 in einem nasskalten Kellergewölbe in Deutschland erblickten sie das Licht der Welt und konnten von da an nicht genug bekommen. Niños Santos lieben das Leben. Sicherheiten werden abgeschafft, Errors sind im Sinne der Trials erwünscht. Das Kuriose wird zugelassen. Niños Santos machen was sie wollen. Sie spielen Reggae ohne Irie zu sein, verweben Ska und Dub kreuz und quer mit Rock und Pop und schrecken auch vor Metal nicht zurück. Was da passiert, ist so vielschichtig wie ein Soundtrack zum Film oder um es mit den Worten der Band zu sagen: Großes Kino.

Niños Santos legten im Sommer 2004 das Album "Ease my troubled mind" vor. Die CD wurde wie auch der Vorgänger "Frisches" von 2002 im Kohlekeller aufgenommen und gemixt und von der Band eigenständig produziert und vertrieben. Niños Santos haben bereits zahlreiche Konzerte im Raum Hessen gespielt und sich die Bühne u.a. mit MIA., The Flames und Concrete Jungle geteilt. Zwei Ereignisse der besonderen Art waren eine Mini-Tour in Süd-Frankreich und die Konzerte als "musikalische Botschafter" in Darmstadts Schwesterstadt Brescia in Nord-Italien.





niños santos  
c/o Christian Heyse  
Frankfurter Landstraße 107  
64291 Darmstadt  
Tel.: 06151-2787973  
Mobil: 0177-7176761  
mail@ninossantos.de  
http://www.ninossantos.de

## // BAND

Niños Santos started right from the top. In January 2000 the band saw the light of day in a wet and cold basement in Germany. Thenceforward they could not get enough. Niños Santos is lust for life. For purpose of trials, errors are desired. Curiosity is exepcted. Niños Santos do what they want to – they play Reggae without beeing Irie, mixing up Ska and Dub, Rock and Pop and they are not afraid using the Distotion. The result is a great Soundtrack of Life. You better shut the fuck up and listen close!

In Summer 2004 Niños Santos released the album "Ease my troubled mind". The CD was like the previous release "Frisches" from 2002 recorded and mixed in the Kohlekeller, and produced and distributed by the band. Niños Santos already played a lot of concerts around Hessen and shared the stage a.o. with MIA., The Flames, and Concrete Jungle. Two special events were a mini tour in the South of France and the concerts as "musical ambassadors" in Darmstadt's sister city Brescia in North Italy.





niños santos  
c/o Christian Heyse  
Frankfurter Landstraße 107  
64291 Darmstadt  
Tel.: 06151-2787973  
Mobil: 0177-7176761  
mail@ninossantos.de  
http://www.ninossantos.de

## // RELEASES

### // Ease My Troubled Mind

Songs:

- Burning Me
- Kill The Parasite
- #0
- Bushfire
- Ease My Troubled Mind
- Mr. Babylon
- Leafless Tree
- Daily Routine
- Come Down



Notes:

Released in May 2004 · Produced by Niños Santos · Recorded and mixed by Kristian Kohlmannlehner at "Kohlekeller", mastered by Kai Stahlenberg · Graphic Design by Christian Heyse

### // Frisches

Songs:

- Leg`das mal ein!
- Abuse You
- Stand firm
- Ain`t no money
- Stars & Stripes
- Your trix



Notes:

Released in May 2002 · Produced by Niños Santos · Recorded, mixed and mastered by Kristian Kohlmannlehner at "Kohlekeller", Graphic Design by Christian Heyse



niños santos  
c/o Christian Heyse  
Frankfurter Landstraße 107  
64291 Darmstadt  
Tel.: 06151-2787973  
Mobil: 0177-7176761  
mail@ninossantos.de  
http://www.ninossantos.de

## // CONTACT

Niños Santos  
c/o Christian Heyse  
Frankfurter Landstrasse 107  
64291 Darmstadt  
E-mail: mail@ninossantos.de  
URL: http://www.ninossantos.de  
Phone: 0177 - 71 76 76 1

### // Booking

Seit Juli 2005 arbeitet die Booking-Agentur Rent a Band für Niños Santos.  
Auf der Website der Agentur gibt es weitere Informationen.

From January 2005 on booking agency Rent a Band is working for Niños Santos.  
Check the agency`s web site for more information.  
Direct inquiries will get answered by the band itself.

Rent a Band  
Bandmanagement  
Otto-hahn-str. 3  
63263 Neu-Isenburg  
.fon/.fax 0700 - rentaband  
(0700 - 7368 222 63)  
info@rentaband.de  
www.rentaband.de